
Notulen wijkraad Bijeenkomst Planetenwijk 

 

Datum: 8 november 2023 – Huis Te Zaanen - Zaanenpark 
Aanwezig bestuur: Ernst Blok (Interim-Voorzitter) en Mariëlle Vos (Secretaris) 
Afwezig bestuur: Aart Louwrier (Penningmeester), Wim de Groot, Alex Kalf 
Overige aanwezigen: Roland van Schendel, Annemieke Kok (OPH)m Philip Puttiger, Kim 
Manders (Handhaving), Lieke Muntjewerf (Handhaving), Sean Theunissen (Handhaving) 
Jochem de Boer (Sport Support), Maarten Verhoeven (Verduurzaming) 
Notulen: Mariëlle Vos 
 
1. Opening, agenda en notulen. 

Ernst opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen welkom bij deze bijeenkomst. 
De notulen van de vorige vergadering (06-09-2023) worden vastgesteld. 
 
Actiepunten: 
• Promotie flyer voor feestjaar 2024 – Wordt nog aan gewerkt. Alex is contactpersoon 

hiervoor, samen met Maarten Verhoeven. 
• Wit Kruis Zaanenlaan/Middenweg – Is eindelijk geregeld, gevraagd wordt of de 

gemeente nog gaan monitoren of het helpt. Marielle heeft op 9 november contact 
opgenomen met de gemeente hierover, zij zullen dit niet verder monitoren. 

• Zienswijze Wijkplatform – tot 11 oktober kon iedereen zijn zienswijze indienen bij de 
gemeente. Guda de projectleider is nu alle informatie aan het verzamelen en 
verwerken. In december zal zij een presentatie geven van de status in het WBO 
overleg. Zoals eerder aangegeven hebben de wijkraden de kans gekregen tot 01-07-
2024 te transformeren naar een Wijkplatform. Verdere info is te vinden op 
https://haarlem.nl/van-wijkraden-naar-wijkplatforms 

• Overzicht omgewaaide bomen – Marielle heeft deze opgevraagd bij Hilde Prins. 
• Contact opnemen met architect Nova College – Ernst heeft mail gestuurd maar nog 

geen antwoord gekregen 
 
2. Handhaving n.a.v. hangjongeren/fatbike probleem Zaanenpark 

Philip legt uit welke stappen hij allemaal heeft ondernomen toen de hangjongeren het 
Zaanenpark onveilig maakte, van meldingen in de gemeentesystemen ( , bellen met 
Handhaving en politie en internet. Helaas duurde het heel lang voordat er actie 
ondernomen werd, er moest eerst veelvuldig brandgesticht worden en eigenlijk werd er 
pas echt actie ondernomen toen er een stuk in het Haarlems Dagblad gepubliceerd werd.  
Hij heeft op 15/09 melding gemaakt en kreeg pas op 16/10 reactie van de gemeente. Dat 
geeft de bevestiging dat er niets mee gedaan wordt. Het skate plein ziet er vervallen uit 
met graffiti en is vuil. 
 
Kim krijgt het woord en legt uit wat zij allemaal doen bij Handhaving. Bij een 
telefonische melding krijgen zij dit direct door via de porto en ondernemen actie, dat is 
wellicht niet voldoende zichtbaar voor de bewoners. Kim geeft aan dat er 3 jeugd BOA’s 
zijn die hier actief op surveilleren. Het Zaanenpark heeft een hoge prioriteit gekregen 
n.a.v. de brandstichting, ook het Marsmanplein heeft deze status. Zowel in de ochtend en 
avonddienst gaan ze langs het park, daarnaast nog 4x gedurende de dagdienst. 
Momenteel is het rustig vanwege het weer, maar zodra ze hangjongeren zien maken ze 
een praatje met ze. Ze doen dus al het mogelijke wat er gedaan kan worden.  
 



De schriftelijke meldingen worden bij een andere afdeling afgehandeld waar er niet in het 
weekend werken, dus dat geeft vertraging. Daar kunnen zij helaas niet veel aan doen. 
 
Kim geeft aan dat er ook niet veel te doen is voor de jongeren in de Planetenwijk. 
Marielle geeft aan dat gebleken is, dat ze overal vandaan komen behalve uit Noord.  
Kim bevestigd dat. 
Jochem vult aan dat hij zelf aanwezig is bij een maandelijks overleg van Politie, 
Gemeente, Handhaving en Jongerenwerkers om grip te houden op de situatie. Er is dus 
wel veel aandacht voor alleen voelen de bewoners dat niet zo. 
 
Marielle geeft aan dat zodra het Posthuis herbouwd en up & running is, er wellicht wel 
dingen georganiseerd worden voor en door jongeren. De vraag is of er voldoende 
vrijwilligers zich dan zullen aanmelden om dit te regelen. Maarten ziet dit niet snel 
gebeuren, hij heeft zelf voorheen veel geregeld voor jongeren, maar het stopt zodra er 
jongeren komen die rottigheid gaan uithalen. De goede moeten dan bloeden voor de 
slechte… 
 
Philip geeft aan dat het golfbewegingen zijn. Het is gemakkelijk om er met de fiets op te 
rijden, ga dat voorkomen in de toekomst. Marielle geeft aan dat er in het verleden een plan 
was om een hek rondom het park te zetten, maar dat de gemeente dat afgewezen heeft. 
 
De grote lampen branden tot 22.00 uur daarna is het aardedonker, dat helpt de jongeren 
rottigheid uit te halen. Marielle geeft aan dat de lampen op verzoek van omwonenden om 
22.00 uur uitgaan, i.v.m. licht- en geluidsoverlast. Het zou al helpen als er dan andere 
lampen blijven branden. 
 
Maarten geeft aan dat in Amsterdam, de bewoners die een melding maken direct een kort 
bericht terugkrijgen dat het een bekende plek is en dat er door Handhaving al actie 
ondernomen wordt, dit zou al veel helpen om begrip ervoor te krijgen. 
 
Belangrijkste advies van Handhaving is vooral te blijven melden en bij voorkeur via 
de telefoon (tel. 023 511495), dat werkt het snelste! 
 
Philip geeft aan dat zijn dochter getuige is geweest van een aanval in het Schoterbos en nu 
angstig is hierdoor, de jongeren durven bijna niet te melden omdat ze bang zijn dan zelf 
aangevallen te worden. Kim geeft aan dat het dan juist belangrijk is om te melden.  
Philip vraagt of een whatsapp nummer voor de jongeren wellicht sneller werkt dan een 
telefoonnummer. Maarten geeft aan dat whatsapp door overheidsinstanties niet gebruikt 
mag worden i.v.m. veiligheid. 
Overlast kan ook ook via Internet gemeld worden aan de afdeling Handhaving van de 
gemeente Haarlem via https://haarlem.nl/overlast-van-mensen-op-straat-een-park  
 
Marielle vraagt of er nog andere plekken in de Planetenwijk zijn die overlast hebben. Kim 
geeft aan dat er ook een tijdje overlast is geweest bij het Junoplantsoen, maar dat dit nu 
opgelost is. 
 
Dealers: 
Ernst vraagt hoe het nu gaat met de dealers rondom het park. Marielle geeft aan dat die er 
nog steeds zijn en zich steeds verplaatsen rondom het park. Zij heeft daarover overleg 
heeft gehad met Handhaving. Belangrijk blijft ook hierbij dat er veel meer gemeld moet 
worden zijn Handhaving en Politie om het zichtbaar te maken en dus ook prioriteit te 



geven. In het verleden is het groen in het park aangepakt om meer sociale controle te 
krijgen en zijn er bankjes uit het park verwijderd om de overlast aan te pakken, dat heeft 
toen wel geholpen. 
Er is ook veel overlast hieromtrent bij de Dekamarkt Stadionplein. Ernst heeft wel eens 
een opmerking gemaakt, maar kreeg een grote mond terug. 
 
Contactpersoon Handhaving: 
Kim geeft aan dat zij voorlopig het aanspreekpunt is voor Handhaving Noord. 
 
Felixscooters: 
Volgens Philip duurde het lang voordat de gesloopte scooters verwijderd werden. Kim 
bevestigd dat en geeft aan dat het lastig was contact met Felix te krijgen. 
Marielle heeft al diverse keren melding gemaakt van grote aantallen scooters op 
Marnixplein i.v.m. klachten van bewoners en mede omdat ze omgegooid worden en 
vandalisme in de hand werken. Inmiddels is de overlast voorbij, maar daar zijn wel vele 
acties voor nodig geweest. Een enkele scooter mag geparkeerd worden, mits er geen 
overlast ondervonden wordt. Felix beweert dat gebruikers ze daar neer zetten. Marielle 
heeft zelf geconstateerd dat de scooters met een grote vrachtwagen door Felix vervoerd 
worden en daar neergezet worden. Ook hierbij blijft het belangrijk hiervan melding te 
maken bij overlast en de wijkraad hierover te informeren. 
 
Elektrisch meldingsbord Planetenplein 
Marielle vraagt aan Handhaving wat de reden is dat dit bord daar geplaatst is. Maarten 
geeft aan dat dit door de politie is gedaan, wellicht doordat er in de herfstvakantie weer 
meer inbraken zijn geweest. 

 
3. Sport Support (Jochem) 

Jochem is bereid gevonden over Sport Support te vertellen, mede omdat er wellicht wel 
wat georganiseerd kan worden in het Zaanenpark hiervoor. Marielle geeft aan dat tijdens 
de coronatijd er kindervoetbal werd georganiseerd, waarbij vaders met hun kindjes aan het 
voetballen waren. Dat is weer gestopt en is erg jammer. Jochem is teamleider van de buurt 
coaches en kent de wijk goed. Het doel van Sport Support is om jongeren meer te laten 
bewegen, ze zijn vooral gericht op 0 tot 18 jaar. Het team gaat de wijk in om 
sportevenementen te organiseren middels beschikbare subsidie. 
Marielle geeft aan dat er jaren geleden sporttoestellen zouden komen in het Zaanenpark, 
maar dat dit door de gemeente is afgewezen i.v.m. beschermd stadsgezicht. Dat is heel 
jammer want dit zou een mooie toevoeging zijn voor het park. Toentertijd zijn deze wel 
geplaatst in het Schoterbospark en worden veelvuldig gebruikt daar. 
Jochem geeft aan dat er nu een project loopt “beweegvriendelijke ruimte” waarbij het 
Zaanenpark ook zou kunnen vallen. Afgesproken wordt dat Jochem de contact gegevens 
hiervan aan Marielle doorgeeft.  
 
Ernst vraagt wat Sport Support exact doet. Jochem legt uit dat momenteel de focus ligt op 
0-12 jaar en zij daar tezamen met Buurts heel actief zijn bij het Nieuw Guineaplein, 
Flevoplein, Nelson Mandelaplein. Delftwijk City is nu helaas gesloten, terwijl dat gebied 
het juist heel hard nodig heeft. Ernst geeft aan het jammer te vinden dat er niet wat 
georganiseerd wordt in het Zaanenpark, dit is juist een plek waar mensen naar toe komen 
vanuit de gehele buurt niet alleen Planetenwijk maar ook Bomenbuurt etc. 
Jochem geeft aan dat er prioriteiten gesteld moeten worden omdat ze niet de middelen en 
mankracht hebben alles te organiseren en deze buurt minder problemen heeft. 
 



Roland vraagt waarom het eerst problematisch moet worden voordat er actie ondernomen 
wordt? Daarbij is er nu al overlast van hangjongeren, dus daar zou serieus naar gekeken 
moeten worden. 
 
Maarten geeft aan dat het ook aan de ouders ligt, indien die sportief zijn, zijn de kinderen 
vaak ook sportief. Hij oppert dat er wellicht een mogelijkheid is om iets te gaan 
organiseren bij het feestjaar 2024?  
 
Hij geeft aan dat sportverenigingen al mee willen werken. In het kader van het feestjaar in 
de postcode 2024, in het jaar 2024 komen er volgend jaar een 7x7 voetbalwedstrijd gaat 
komen, 6x6 volleybal, 4x4 estafette zwemen en een waterpolo wedstrijd georganiseerd 
gaat worden. Jochem en Maarten zullen onderling overleg hierover gaan hebben. 
Afgesproken wordt dat Marielle de contact gegevens van Maarten zal doorgeven aan 
Jochem. (done) 

 
Jochem geeft ook aan wel bereid te zijn met Zomer in de Zaanen samen te werken. 
Afgesproken wordt dat Marielle zijn contact gegevens deelt met Michiel, zodat zij dat 
verder kunnen uitwerken (done) 
 

4. Ervaringen rechtsvormen Wijkplatform de Krim (Teun) 
Helaas is Teun niet aanwezig bij de vergadering. Marielle heeft nu aan hem gevraagd 
informatie schriftelijke aan te leveren t.b.v. de notulen. (is helaas niet aangeleverd, 
Marielle houd follow-up) 

 
5. Opstoom nieuwbouw Heksenbos (Rene) 

Rene heeft aangegeven niet aanwezig te zijn bij de vergadering. Hij heeft schriftelijk zijn 
informatie doorgestuurd aan Marielle die dit heeft besproken tijdens de vergadering.  
Zie hieronder zijn info: 
8 personen hebben een zienswijze ingediend of het bezwaar van Rene ondertekend. 
Helaas nog geen uitnodiging gehad voor een hoorzitting van de bezwaren commissie. 
Daarna volgt een definitief besluit over de omgevingsvergunning. Onduidelijk is wat dan 
het formele proces is, dus of er weer inspraak gegeven kan worden of een rechtelijke 
gang. De bezwaarpunten zijn het verkeer, parkeren, risico voor gebruik van sluipwegen 
om niet te ver te hoeven lopen, verlies van toegankelijk speelterrein, en verdwijnen van 
groen door nieuwbouw. Gemeente wijkt af van eigen beleid t.a.v. parkeren en 
waterbeheersing. Als mensen nog vragen hebben dan kunnen ze hem contacten via de 
email.  
Het valt Marielle op dat er maar zo weinig mensen zijn die ondertekend hebben. Roland 
geeft aan dat dit te wijten is aan het feit dat er te weinig ruchtbaarheid hieraan is gegeven. 
Afgesproken wordt dat Roland zelf nog contact zal opnemen met Rene hierover.  
 

6. Verduurzaamheidsproject (Maarten)  
Maarten geeft aan dat het project nu even stilligt. In de bomenbuurt heeft men een project 
gedaan en zijn er 800 mensen benaderd met een goed resultaat. Ze zijn nu aan het 
bekijken of men efficiënter kan werken door een groter gebied te nemen en meer samen te 
werken met projecten, zoals bv glas renovatie inschrijving waarbij er 5 woningen per 
straat moeten meewerken om het te laten vliegen.  
Vloerisolatie in de Planetenwijk is lastig omdat de bodem daar te droog is, maar ook 
hierbij geldt weer dat deze uitgeschept en geïsoleerd kan worden als er meerdere 
bewoners meedoen in een straat.  



Stap een is zelf een energie coach te laten komen om de behoefte te bepalen en de 
oplossingen te bespreken. energiecoaches@haarlem.nl 
Ernst geeft aan dat er een bedrijf uit Friesland (https://www.dakrenovatie.info/) is die 
dakpannen vervangt, dat is ook, in straatverband, een optie. Ook hierbij geldt dat 
meerdere woningen uit een straat mee moeten doen. Dit zelfde geldt voor warmte 
pompen. 

 
Maarten geeft aan dat er een goede organisatievorm nodig is om dit goed te stroomlijnen, 
nu doen bv VVE’s in Sinnevelt allemaal zelf een aanvraag terwijl dit veel beter 
gezamenlijk georganiseerd kan worden. Het wachten is nu op de gemeente om hierover 
een beslissing te nemen. De werknaam is nu “Collectief Haarlems Isolatie & Inkoop 
Programma” 

 
7. Feestjaar 2024 voor postcode 2024 (Maarten/Alex) 

Alex heeft aangegeven dat hiervoor een pakkend artikel geschreven zal worden voor het 
Wijkblad Planetenwijk wat medio december in de bus zal vallen.  
 

8. Orionzone – Sportweg/Stadionplein (Ernst) 
Ernst verteld dat er aanstaande dinsdag door de gemeente een informatie avond gegeven 
zal worden in de aula van het Schoter lyceum om hierover meer duidelijkheid te geven. 
Ernst heeft gevraagd om een artist impression voor de bewoners, maar die gaat er niet 
komen helaas.  
Er zijn 2500 flyers gemaakt die gedistribueerd zijn in de wijk om mensen te informeren 
hierover. Ernst geeft aan dat er veel feedback gegeven is toen de Orionzone ging starten. 
Bij de start van dit project is er, op verzoek van de wethouder, een klankbordgroep 
opgericht die maar 5x bij elkaar is geweest, in oktober 2022 voor het laatst. Nu heeft de 
gemeente ineens besloten een bewonersbijeenkomst te doen, zonder vooraf met de 
klankbordgroep af te stemmen. Het Plan van Eisen is nu gemaakt zonder overleg met de 
klankbord groep hetgeen weer veelzeggend is voor het participatiebeleid van de gemeente. 
Iedereen die dan aanwezig is krijgt 2 weken de tijd om nog input te geven. Zie ook 
https://haarlem.nl/ontwikkeling-gebied-sportweg-orionzone-planetenlaan  

 
9. Nieuw Zwembad Planetenlaan (Ernst) 

Ernst geeft aan dat het nieuwe zwembad dat op de plek komt van het sportveld bij Edo 
ook besproken wordt door de gemeente bij deze bewonersbijeenkomst.  
zie 1.1 op https://gemeentebestuur-haarlem.notubiz.nl/vergadering/1126397  

 
10. Bison Bowling (Ernst) 

Orion400 (Hoorne Vastgoed) heeft weer een update verstuurt naar iedereen die hierin 
geïnteresseerd is, waaruit blijkt dat er nog geen voortgang geweest is m.b.t. dit project. 
Zie ook wijkraad Sinnevelt https://www.sinnevelt.nl/nieuws/334-ontwikkeling-locatie-
bison-bowling-status-oktober-2023.html  
 

11. Participatie beleid vernieuwing (Marielle) 
Marielle geeft aan dat het Participatiebeleidsconcept nu ter inzage ligt voor bewoners.  
https://haarlem.nl/aanpassing-participatiebeleid 

 
12. Transitie van Wijkraad naar Wijkplatform (Marielle) 

Marielle geeft de laatste stand van zaken, tot 11 oktober kon iedereen zijn zienswijze 
indienen bij de gemeente. Guda de projectleider is nu alle informatie aan het verzamelen 
en verwerken. In december zal zij een presentatie geven van de status in het WBO-



overleg. Zoals eerder aangegeven hebben de wijkraden de kans gekregen tot 01-07-2024 
te transformeren naar een Wijkplatform. Verdere info is te vinden op Haarlem.nl 
https://haarlem.nl/van-wijkraden-naar-wijkplatforms 

 
13. Verbetering verkeerveiligheid rondom Zaanenpark (Marielle) 

Een bewoner uit de buurt heeft een petitie opgestart om de verkeersveiligheid rondom het 
Zaanenpark te verbeteren. Aangezien de wijkraad het hiermee eens is, werkt Marielle nu 
samen met bewoners en scholen om de gemeente te bewegen hieraan iets te doen. 
Inmiddels hebben 407 bewoners deze petitie ondertekent. 

 
Hierbij de directe link naar de petitie: https://chng.it/mZVKqHw6 

 
14. Verbetering verkeerveiligheid Steenbokstraat (Marielle) 

Bewoners uit de buurt hebben de slechte verkeerssituatie bij de Steenbokstraat aangekaart 
bij de gemeente en de Wijkraad gevraagd ook mee te werken om dit probleem op te 
lossen. Eind november zal er een bijeenkomst zijn om hierover te praten. 

 
15. Snelheidswijziging van 50 naar 30 kilometer in Planetenwijk (Marielle) 

De gemeente heeft een plan rondgestuurd naar de wijkraden, met de snelheidswijziging 
van 50 naar 30 kilometer per uur. Dit concept ligt nu ter inzage van de bewoners.  
https://haarlem.nl/30-kilometer-uur-de-stad 
Daar is ook de tekening te vinden waarop gedetailleerd vermeld staat welke straten dit van 
toepassing is. Er was wat verwarring omtrent de Mercuriusstraat, deze blijkt toch ook 30 
km gebied te worden. Marielle heeft vandaag hierover met Thijs gesproken, het blijkt dat 
deze straat een andere kleurcode met ETW (Erf Toegang Weg) heeft, daarbij zijn ook 
andere regels van toepassing, zoals rechts heeft voorrang.  De andere wegen betreffen 
GOW (Gebied Ontsluiting Weg), bv Steenbokstraat, Orionweg en Zaanenlaan die ook 30 
km gaan worden op termijn. Wanneer dit allemaal doorgevoerd gaat worden is nog 
onbekend. 

 
16. Betaald Parkeren (Mariëlle) 

Marielle geeft de laatste status weer. Het wachten is nu op het referendum hierover. B&W 
is aan het vertragen en het is dus nog onduidelijk wanneer dit referendum gehouden zal 
gaan worden. Indien men geïnteresseerd is er een Betaald Parkeren facebook pagina, 
daarop is steeds de laatste status te vinden. Maarten geeft aan dat dit beleid is ontstaan 
doordat er met name in de Indische Buurt huizen gesplitst werden, waardoor er meerdere 
appartementen/huizen kwamen en dus ook meerdere auto’s. De mogelijkheid hiervoor is 
inmiddels gestopt, maar was wel de oorzaak van het Betaald Parkeren beleid. De plannen 
om de Indische Buurt m.b.t. Canadees parkeren te reorganiseren staan stil in afwachting 
van het referendum. Wel zal er een parkeergarage aan het Spaarne komen. Marielle geeft 
aan dat dit op het terrein komt waar nu de tijdelijke AH zit. Bewoners zijn er niet blij mee 
want er was een park beloofd… 
 

17. Posthuis (Marielle) 
Marielle geeft aan dat de balken pas geplaatst gaan worden begin januari, i.v.m. mogelijke 
brandstichting daar hangjongeren met Oud & Nieuw. Laatste status van vandaag, door de 
vele regenval is de fundering naar boven gedrukt en zal deze helemaal verwijderd moeten 
gaan worden en een totaal nieuwe fundering gestort moeten gaan worden. Van het 
weekend gaan vrijwilligers aan de slag om troep op te ruimen, hiervoor zijn diverse 
oproepen geplaatst. 
 



18. Rondvraag 
Annemiek – geeft aan dat Frans Smit de voorzitter van OPH zal gaan stoppen. Gert-Jan 
Procee gaat hem opvolgen in de raad. Het is nog onbekend wie de voorzitter van OPH 
gaat worden. Op 30/11 zal het afscheid zijn van Frans.  
 

19. Afsluiting (Ernst) 
Ernst sluit de vergadering om 22.10 uur en bedankt iedereen voor hun inzet en 
aanwezigheid.  
 

 
Volgende bijeenkomst is 31 januari 2024 om 20.00 uur in Huis Te Zaanen in het 
Zaanenpark. 
 
Vergaderdata 2023 
8 februari 
5 april 
7 juni 
6 september 
8 november 
 
Vergaderdata 2024 
31 januari 
10 april 
5 juni 
4 september 
6 november 
 
 
Aktielijst 
 

Datum Aktie Naam Status 

06-09-2023 Neemt contact op met Maarten om promotie flyer te 
maken voor 2024 feestjaar  

Alex Open 

6-09-2023 Contact opnemen met architect van Nova College Ernst Open 

6-09-2023 Wijkraad/platform op de hoogte houden van de 
stand van zaken omtrent OpStoom 

Rene Open 

6-09-2023 Overzicht opvragen omgewaaide bomen 
Planetenwijk 

Marielle Open 

8-11-2023 Contact gegevens van beweeg vriendelijke ruimte 
doorgeven aan Marielle 

Jochem Open 

    

    

 


